
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Interpellation 

 
 

från Kristdemokraterna  

ställd vid regionfullmäktige 2021-10-19-20 

              till valfritt regionråd i den BlåGröna ledningen 
 

 

I ortopedklinikens tertialrapport april 2021 framkommer att man inte bedömer sig kunna 

driva en patientsäker vård utifrån det uppkomna läget med en uttalad personalbrist och 

därav följande vårdplatsbrist. Även ST-läkarutbildningen på ortopedkliniken påverkas av 

situationen. 

 

Att inte anse sig, som klinik, kunna bedriva en patientsäker vård är ytterst allvarligt och som 

konsekvens av detta riskeras ett ökat lidande och även livshotande tillstånd för de patienter 

som vårdas på enheten. 

 

Vad har regionledningen vidtagit för åtgärder? 

Bedrivs det idag en patientsäker vård på ortopedkliniken? 

Klarar kliniken idag uppdraget att utbilda ST-läkare? 

 

 

 

 

Östersund 2021-10-04 

 

Lars-Erik Olofsson (KD) 

Gruppledare 


